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علی فتح الله زاده مدیرعامل ســابق اســتقلال از جمله مدیرانی اســت که 
قصد دارد در انتخابات ریاســت فدراســیون فوتبال شرکت کند. حضور وی 

که همیشه با حاشــیه هایی همراه بوده این بار نیز مسائلی را بدنبال دارد.

حاشیه های قبل
علی فتح الله زاده مهرماه گذشــته در خصوص آخرین حواشــی گفت:  من 
و امیر قلعه نویی مشــکل اساســی ای بــا هم نداریم. از ســال 75 که من به 
اســتقلال آمدم قلعه نویــی هم در این باشــگاه حضور داشــت. اختلافات 
طبیعی اســت، ممکن است هر کســی در محل کارش با شخصی اختلاف 
سلیقه داشــته باشــد اما متاســفانه عده ای ســعی می کنند به این اتفاقات 
پروبال بدهند.کســانی که می گویند ما علیه هم مصاحبه کرده ایم این حرف 
را نمی زننــد که مــا هرگز در مصاحبه هایمــان همدیگر را نابــود نکرده ایم و 
فقط در مورد اختلاف ســلیقه هایمان نظراتمان را مطرح کرده ایم. اختلاف 
حتــی بین علما هــم پیش می آید و نبایــد به آن خیلی توجه کرد. اســتقلال 
پیشکســوتان زیادی دارد و وظیفه من به عنوان بزرگتر استقلال این است 
که همه را با هم متحد کنم. وی ادامه داد: من و آقای پرهام مالک نساجی 
قرار بود برای بازدیــد از یک کمپ به ترکیه برویم. امیــر قلعه نویی هم برای 
بازی نســاجی با خونه به خونه به قائمشــهر رفته بود و در آنجا وقتی ماجرا را 
از آقای پرهام شــنید گفت که می خواهد همراه ما بیاید و من هم اســتقبال 
کردم. در مورد اینکه از قول ما نوشــته اند که به زودی قرار است مدیرعامل 
شوم و امیر قلعه نویی را به عنوان سرمربی آن تیم معرفی کنم باید بگویم که 
حتی اگر این حرف هم درســت باشد، چه کســی بهتر از امیر قلعه نویی. من 
به عنوان مدیرعامل سال های گذشته استقلال تنها 4، 5 نفر را می شناسم 
که بتوانند ســرمربی تیمم شــوند. چه کســی بهتر از امیر قلعه نویی که این 
گر با امیر  همه موفقیت دارد. متاسفانه از جلسات ما سوءبرداشت می شود. ا
قلعه نویی جلســه می گذارم عده ای می گویند که با ما مشــکل داری و وقتی 
هم که با مظلومی جلســه می گذارم، عده ای دیگر ناراحت می شوند. من به 
عنوان مدیرعامل ســابق اســتقلال که به نوعی پدر این مجموعه محسوب 
می شــوم وظیفه ام هست که به همه رسیدگی کنم. من نمی توانم بین ارکان 
باشــگاه هم فرق بگذارم و اگر من را شــناخته باشــید متوجه می شــوید که 
هرگز دوست ندارم در استقلال دشمنی وجود داشته باشد. وی در خصوص 
مدیریت در باشــگاه لیگ برتری بیان کرد: من در 20 ســالی که در فوتبال 
بوده ام همیشــه در اســتقلال مدیریت کرده ام و حالا هم بنا ندارم در تیمی 
به جز این باشــگاه مدیریت کنم. هم سال گذشــته و هم امسال از چند تیم 
پیشنهاد مدیرعاملی یا عضویت در هیات مدیره را داشته ام اما همواره اعلام 
کرده ام که بجز اســتقلال در جایی مدیریت نخواهم کرد.من ســال گذشته 

در اســتقلال نبودم که بدانم چه مشــکلاتی داشته اســت اما این را 
می توانــم بگویم که 50درصــد توان بازیکنان به مســائل روحی و 

روانی برمی گردد و طبیعی است اگر یک باشگاه مشکلات مالی 
داشته باشد، بازیکنان از نظر ذهنی به هم می ریزند. مدیرعامل 

سابق اســتقلال در مورد بدهی های این باشــگاه هم گفت: 
من باعث بدهکار شدن اســتقلال نشدم، در سال آخری که 
مدیرعامل استقلال بودم و تیم ما 2 بار در جام باشگاه های 

آســیا شــرکت کرد، تنها 3 میلیارد بدهی بجای گذاشتم. 

من در 3 سال آخری که مدیرعامل اســتقلال بودم، 18 ـ 17 میلیارد بدهی 
برای اســتقلال گذاشــتم که اگر به کمک هــای وزارت ورزش کمک کنید 
مبلغ آن بسیار کم است. مدیری در استقلال بوده که 10 میلیارد هزینه یک 
فصلش بوده و 7 میلیارد بدهی به جای گذاشــته است. ضمن اینکه من یک 
کمپ برای اســتقلال درســت کردم که 200 میلیارد ارزش دارد. چرا کسی 

در این مورد صحبت نمی کند.

روزنامه تعطیلی 
روزنامه اســتقلال جوان که نشریه طرفداری باشگاه اســتقلال بود پس از 
25 ســال فعالیت بی وقفه تعطیل شد و امروز سه شنبه آخرین شماره خود را 
روی کیوسک فرســتاد. علی فتح الله زاده ســردبیر این روزنامه در گفتگو با 
خبرنگار مهر ضمن تایید این خبر گفت: نزدیک به 25 ســال اســت که این 
روزنامــه را بدون حمایت و کمک نهاد خاصی منتشــر کردیــم اما با توجه به 
شــرایط بد اقتصادی رسانه های ورزشــی و ضررهای فراوان مالی چاره ای 
جز این نداشــتیم که فعلا انتشــار روزنامه را متوقف کنیم تا ببینیم در آینده 

چه اتفاقی رخ خواهد داد. سردبیر روزنامه استقلال جوان در پاسخ 
به این پرســش خبرنگار مهر که ایــن تعطیلی تا چه زمانی 

ادامه خواهد داشت گفت: فعلا که تا پایان سال قطعا 
روزنامه منتشــر نخواهد شــد. بعد از آن اگر بتوانیم 

اسپانســر بگیریــم یا راه حــل دیگری پیــدا کنیم 
مجددا انتشــار روزنامه را از سر خواهیم گرفت. ما 
شرمنده هواداران اســتقلال شدیم اما از طریق 

سایت روزنامه با آنها در ارتباط خواهیم بود.

شرط برای حضور در انتخابات
فتــح الله زاده شــهریور ماه امــا در خصوص 
حضــور در انتخابــات فدراســیون گفت: بله 
من انشــاالله در انتخابات حتما برای ریاست 

فدراســیون فوتبــال ثبت نام مــی کنم. 
مگــر این که دوســت 

آقای  خوبــم 

کفاشیان باشــد من در آن صورت کنار می کشــم و برای پست نایب رییس 
اول یا دوم ثبــت نام می کنم و به این شــکل کارم را در فدراســیون فوتبال 

شروع می کنم.

دروغ 13
علی فتح اللــه زاده که به عنــوان میهمان ویژه بازی تیم های دســته یکی 
خونه به خونه مازندران و گل گهر ســیرجان را در ورزشگاه شهدای هفت تیر 
بابل تماشــا کرد در ایــن رابطه گفت : تلاش های زیــادی برای پیدا کردن 
فیلم های این بازی شــده اســت اما فعلا ســندی که به آن دسترســی پیدا 
کردیــم همان آرشــیو کیهان اســت. وی ادامه داد: حتی حمید درخشــان 
یکــی از پیشکســوتان تیم فوتبال پرســپولیس تهران هم در یکــی از برنامه 
هــای تلویزیونی شکســت تیمش برابــر تیم اســتقلال را تایید کــرده بود. 
مدیرعامل ســابق تیم استقلال تهران در پاســخ به این پرسش که سفر شما 
به ترکیه برای جمع آوری فیلم های مربوط به بازی معروف هشــت بر صفر 
برابر پرســپولیس به چه نتیجه ای رسیده است ، پاســخی نداد و تنها به این 
نکته اشــاره کــرد که ما نمــی خواهیم بین اســتقلال و 
پرسپولیس اختلاف ایجاد شود. حمید درخشان 
در توضیح حرف مدیر عمل سابق استقلال 
گفــت ایشــان خــواب دیده امیــدوارم 
تعبیــر خوابشــان این باشــد که رئیس 
فدراسیون می شوندو من را سرمربی 
تیم ملی می کنند! درخشان از شوخی 
کــه عبــور می کندمی گوید،احتمالًا 
نــام من را اشــتباه گفته اندو کســی 
دیگــری در این بــاره با آقــای فتح 
الله زاده حرف زده اســت. درخشان 
ادامه می دهد؛ شــاید هم آقای فتح 
الله زاده چیزی مثل دروغ 13 به زبان 

آورده است.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

پنجمین دور مسابقات موتور 
ریس کشور روز جمعه در 
پیست مجموعه ورزشی آزادی 
برگزار شد

تیتر دو

دختران والیبالیست هیچ 
چیز از پسران کم ندارند

رییس فدراسیون والیبال گفت: اگر استعداد دختران 
به موقع شناســایی شــود آنها هیچ چیز از پسران کم 
ندارنــد و امیدوارم که با کمک مایدا و مربیان دیگر به 
رشد و پیشرفت خوبی در والیبال بانوان برسیم. رییس 
فدراسیون والیبال در نشســت خبری معرفی مربی 
اسلوونیایی تیم  ملی والیبال بانوان ایران گفت: حضور 
این مربی خارجی نقطه آغازی برای یک تحول جدی 

است که قولش را داده بودیم. 
انتظار جامعه از ما این اســت که برای رشــد و توسعه 
والیبال بانوان گام هــای اولیه را برداریم. همان طور 
کــه در مــردان اقدامــات زیربنایی و جــدی صورت 
گرفت و در فاصله زمانی بین هفت یا هشــت ســال 
به جایــی رســیدیم که در میان هشــت کشــور برتر 
 جهان هســتیم، می توانیم این اتفاق را در بانوان هم 

تکرار کنیم.
داورزنــی ا دا مــه  داد: این موضــوع وجــود دارد که 
چــرا نمی توان در بانــوان این کار را انجــام داد. یکی 
از بحث هــای جدی مــا در شــروع کار بــا دختران 
والیبالیست سن آنها است. در گذشته تصمیم داشتیم 
شیوه استعدادیابی پســران را در دختران نیز اجرایی 
کنیم، اما من همیشــه معتقد بودم که باید تغییراتی 
در این برنامه صورت بگیرد و ما با توجه به زمان بلوغ 
دختران بر نامه ریزی کنیم تا در نهایت سرمایه گذاری 
درستی را انجام دهیم. دختران می توانستند در زمانی 
که اولین مســابقه بین المللی خود را تجربه کردند به 
آمادگی خوبی برســند تا در عرصه آسیا و حتی جهان 

موفق باشند.
رییس فدراســیون والیبــال در ادامه افــزود: اما با 
کارهایی که مــا انجام دادیــم این اتفــاق رخ نداد و 
اســتعدادهایی که انتخاب شــدند بــه قابلیت هایی 
نرســیدند که بتوانند در آسیا موفقیت زیادی را کسب 
کنند و همواره در میان هفت یا هشــت تیم آسیا قرار 
گرفتند. در بررســی کــه صورت گرفته اســت به این 
جمع بندی رسیده ایم که کار در حوزه بانوان از مینی 
والیبال شروع شود و دختران 10 ساله، سن هدف ما 
باشــند. دختر مایدا چیچیچ 10 ساله است و در حال  
حاضر خیلی خــوب والیبال بــازی می کند و همین 
نشــان می دهد که ما می توانیم بــا کار در پایه خوب 

عمل کنیم.

 هیدینک از چلسی 
کنار می کشد

مربی ۶۹ ساله هلندی تیم فوتبال چلسی گفته در پایان 
رقابتهای فصل جــاری به دوران مربیگــری خود در 
استمفوردبریج پایان می دهد. گاس هیدینک در ماه 
دســامبر جایگزین ژوزه مورینیو در تیم فوتبال چلسی 
شــد. این مربی از زمان حضورش در اســتمفوردبریج 
باعث شده ثبات به باشــگاه آبی پوش لندنی بازگردد. 
شکست 2 بر یک مقابل پاریسن ژرمن اولین شکست 
این مربــی در دور جدید حضــورش در ایــن تیم بود. 
هیدینک گفت: هــر صبح که از خــواب برمی خیزم 
احســاس ســلامتی می کنم. اگرچه وقتی می بازیم 
وضعیت دشــواری در کوبام )زمین تمرین چلســی(  
وجود دارد با این حال عاشق اینم که سر تمرین حضور 
پیدا کنم.وی افزود: از سوی دیگر، مربیان جوان باید 
عنان کار را در اختیار بگیرند. من فصل آینده از چلسی 
بازدید می کنم اما به کار در جای دیگر فکر نخواهم کرد.

سویا در خانه رایو وایه کانو 
متوقف شد

تیم فوتبال سویا در هفته بیست و پنجم لالیگا در خانه 
رایو وایه کانو به تساوی رضایت داد. تیم های فوتبال رایو 
وایه کانو و ســویا بعد از ظهر امروز یکشنبه در چارچوب 
هفته بیســت و پنجم رقابتهای لالیگا برابــر هم قرار 
گرفتند که این بــازی در پایان با تســاوی 2 بر 2 خاتمه 
یافت. مانوچو )43( و میکو )۶2( زننده گل های تیم رایو 
وایه کانو بودند و در تیم سویا هم استیون انزونزی )10( و 
ویسنته ایبورا )20( گلزنی کردند. تیم سویا با این تساوی 
41 امتیازی شد و در رده پنجم جدول لالیگا قرار گرفت.

بارسلونا بدنبال ستاره لستر
باشگاه اسپانیایی بارسلونا به جذب »ریاض ماهرز«، 
مهاجم الجزایری لسترسیتی، ابراز تمایل نشان داده 
اســت. ریاض ماهرز در حال حاضــر حقوق هفتگی 
35 هزار پوند از باشگاه لیگ برتری دریافت می کند و 
بارسا علاقه دارد تا حقوق این بازیکن را دو برابر کند. 
البته دیلی میرر خبر داده که این بازیکن شاید نتواند به 
طور مستقیم در تیم اول بارسلونا جایی داشته باشد با 
این حال به نظر می رسد خودش به این انتقال راضی 
است. بارســلونا برای جذب ماهرز رقبای سرسختی 

چون چلسی و آرسنال را هم پیش رو دارد.

تیفوسی های اینتر هنوز 
رونالدو را نبخشیدند

شنبه شب اینتر و ســمپدوریا در هفته  بیست و ششم 
ســری A ایتالیا به مصاف هم رفتند کــه این دیدار با 
پیروزی ســه بر یک میزبان به پایان رسید. ورزشگاه 
جوزپه مه آتزا اما شــب خاصی را تجربه کرد چون دو 
فرد مهم در تاریخ باشگاه، در آن حضور داشتند. ژوزه 
مورینیو و رونالدو برزیلی این دیدار را از نزدیک تماشا 
کردند. اینتر در زمانی کــه مورینیو هدایت این تیم را 
بدست داشت، در سال 2010 فاتح سه جام شد و مورد 
تشویق تماشاگران قرار گرفت. آنها با شعارهایشان از 
او تقدیر کردند اما در بخش دیگر ورزشگاه، پلاکاردی 
که توجه همه را به خود جلب می کرد، مربوط به نتایج 
ضعیف این تیم می شــد. در آن نوشته شده بود: »در 
سکوت رسانه ای و جنجال های پیش آمده به خاطر 
داوری، باشــگاه و بازیکنان باید مســئولیت آن را به 
گردن بگیرند.« از طرف دیگر، در ورزشگاه سخنانی 
دربــاره رونالدو برزیلی بر زبان آورده شــد.  رونالدو در 
ســال 2002 اینتر را به قصد رئال مادرید ترک کرد و 
سپس در ســال 2007 تصمیم گرفت در تیم دشمن 

دیرینه اینتر یعنی میلان بازی کند. 

آقا کریم محبوب همه نسل ها
شــب گذشته حســاب اینســتاگرام فیفا با اشتراک 
تصویــری از کریم باقری تولد او وچند ســتاره دیگر 
بین المللی را تبریک گفت. حالا آقا کریم وارد چهل 
و ســومین سال تولدش و در همه این سال ها یکی 

از محبوبترین ســتاره های فوتبال ایران بود. کسی 
که خیلی ها اعتقاد دارند حتی در این ســن و سال هم 
از خیلی از بازیکنان ســطح اول فوتبــال ایران بهتر 

اســت و اگر همین الان هم پا به توپ شــود 
خیلی ها باید بــه احترامش بیرون 

بایستند. زمین 

دروغ سیزده آقای بمب خبری!
علی فتح الله زاده بار دیگر بحث شکست 8-0 پرسپولیس را پیش کشید

پس از سال ها دوباره ورزشــگاه آزادی تماشاگران زیادی را 
به خودش دیده است، اتفاقی که دیدگاه های مثبت و منفی 
بســیاری را در برداشته اســت.  پس از آنکه سازمان لیگ به 
یکباره قیمت بلیط های ورزشگاه ها را تا 500 درصد افزایش 
داد، تماشــاگران با حضور در اســتادیوم ها قهر کردند. اگر 
ایــن نکته را در کنار مشــکلات رفت و آمد و عــدم امکانات 
استادیوم ها قرار دهیم برآیند قهر تماشاگران بدست می آید. 
با این حال باشگاه ها پس از سال ها درصدد آشتی با هواداران 
خود بودند به همین دلیل پرســپولیس اســتارت بزرگترین 
اتفاق این روزهای فوتبال ایران را زد؛ رایگان کردن تماشای 
دیدارهای خانگی برای هواداران. این اتفاق در حالی رخ داد 
که پرسپولیس هر ساله نسبت به سایر تیم ها از حمایت بیشتری 
در ورزشگاه ها ســود می برد با این حال بازی تماشاگرپسند 
این فصل سرخپوشان با هدایت برانکو در کنار رایگان شدن 
بلیط ها باعث شد تا سه بازی آخر پرسپولیس به طور میانگین 

80 هزار نفر را در ورزشگاه آزادی به چشم خود ببیند.

رایگان شدن بلیط ها؛ خوش بحال تماشاگران 
بدبحال باشگاه ها

وقتی بلیط ها رایگان شد، تماشــاگران زیادی به ورزشگاه 
آمدند و امکانات کم و همینطور مشکلات در رفت و آمد به 

فراموشی سپرده شــد تا به صورت اجمالی باید این موضوع 
بررسی شود که آیا قهر تماشاگران صرفا هزینه بالای بلیط ها 
بوده است؟ البته نکته حائز اهمیت این است که پرسپولیس 
این فصل بســیار تماشاگر پسند بازی می کند و این دو مورد 
در کنار هم باعث شــده تا گرمای خاصی بــه فوتبال ایران 
تزریق شود. رایگان شدن بلیط توسط سایر تیم ها من جمله 
تراکتورســازی و صبای قم هم اجرا شد اما برای این دو تیم 

استقبال قابل توجهی ملاحظه نشد.
استقلال تهران هم پس از 4 مسابقه درک کرد رایگان کردن 
دیدارهای خانگی تا چه حد می تواند به تیمش در راســتای 
رســیدن به عنوان قهرمانی کمک کند. دیدار با گســترش 
فولاد رایگان شــد تا پس از سال ها اســتقلال تهران نیز در 

کنار هواداران پر شورش پیروزی دلچسبی را جشن بگیرد.
این اتفاق اما در دراز مدت نتیجه ای منفی به بار خواهد آورد. 
عادت کردن هواداران به حضور رایگان در ورزشگاه می تواند 
باعث دوری غیر مستقیم تماشاگران برای حمایت از تیمشان 
شود. تنها راه درآمد زایی مستقیم باشگاه ها از جانب هواداران 
قطع می شود و این امر در بلندمدت که به سمت خصوصی 

شدن تیم ها می رویم بسیار گران تمام خواهد شد.
تماشاگران در ایران سعی کردند با قهر کردن و عدم حمایت 
از تیم محبوبشان، اعتراضشــان را بیان کنند اما با این نوع 

اعتراض، باشــگاه فقط لطمه خورد. چند وقتی اســت که 
تماشاگران لیورپول به خاطر گران شدن بلیت ها شعارهای 
انتقادی سر می دهند و نسبت به بلیت 77 یورویی  استادیوم 
آنفیلد علیه مدیران باشگاه خود شــعار سر می دهند. با این 
وجود آنها هرگز پشت تیم شــان را خالی نمی کنند و همواره 
تلاش می کنند با نشــان دادن اعتراضی مناســب قیمت 
بلیت ها را کاهش بدهند. در استادیوم سانتیاگو برنابئو هم 
که بازی های رئال مادریــد را میزبانی می کند قیمت بلیت 
نسبت به مکان های مختلف استادیوم از 30 تا ۶5 یورو متغیر 
است که این هم یک درآمدزایی فوق العاده برای متمول ترین 

باشگاه دنیا است.
در هر صورت باشگاه های بزرگی چون پرسپولیس و استقلال 
تهران باید به جای مجانی کردن بلیط بازی ها، تســهیلات 
مناسبی را برای ورود تماشاگران به ورزشگاه ها در نظر بگیرند. 
همانند امکانات مناسب و رایگان شدن رفت و آمد به ورزشگاه 
در صورت داشتن کارت هواداری و همینطور تخفیف مناسب 
استفاده از مترو این بار هم با در اختیار داشتن کارت هواداری 
که همین امر باعث چرخه مناســب مالی در باشگاه خواهد 
شد. همینطور پرسپولیس یا استقلال می تواند تخفیف های 
ویژه ای برای هوادارانی در نظر بگیرد که بلیط چندین بازی 

خانگی را به صورت یک پکیج خریداری کنند.

رایگان شدن بلیط ها؛ خوش بحال تماشاگران بدبحال باشگاه ها
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